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Записник са 5. састанка Управног одбора Оријентиринг савеза Србије 

 

Дневни ред: 
 
1. Усвајање дневног реда 
2. Усвајање записника са претходног састанка УО 
3. Текућа питања: 
3.1. Извештаји о спровођењу преузетих обавеза 
3.2. Извештај о раду Секретаријата 
3.3. Чланство и регистрација такмичара за 2025. 
3.4. Школско првенство Србије 2025. 
3.5. Школаријада 2025. 
3.6. Сајт Савеза 
3.7. Правилник о додели награда и признања 
3.8. Припрема редовне седнице Скупштине 
4. Разно. 
 
 
Састанак је одржан, 26. фебруара, онлајн, са почетком у 19:30 часова. 
 
Присутни: 

– чланови УО: Раде Гољовић, Ирена Горјанц, Александар Петровић, Јелена Бабић, Петар Бојовић, 

Јована Талијан 
– генерални секретар: Стеван Роксандић; 
– члан НО: Вујадин Жагар 
– Ирина Јухас, члан Комисије за лиценцирање 

 
Одсутни чланови УО су:  Игор Стошић 
 
 
 
1. Усвајање дневног реда 
 
Дневни ред је усвојен једногласно. 

 
2. Усвајање записника са претходног састанка УО 
 
Записник је усвојен једногласно. 
 

3. Текућа питања: 
 
 

3.1. Извештаји о спровођењу преузетих обавеза 
 
Раде Гољовић известио је о састанку са Иваном Тодоровићем. Остају отоврена још нека питања у вези 
функционисања сајта. Објављени су документи на сајту савеза. Јелена Бабић је напоменула да није 
убачено такмичење од 16. марта на ОРИС-у.  
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3.2. Извештај о раду Секретаријата 
 
Стеван Роксандић известио је чланове УО ОСС о финансијским стањима на рачунима ОСС, да су 
предати на време Ревидирани програм и Завршни извештај, да је категорисано 6 спортиста и да су 
предата документа у вези категоризације тренера која се врши први пут. Известио је о регистрацији 
клубова и такмичара. Предложио је да се што пре формира организациони одбор за СЕЕОЦ 2026, како 
би се кренуло у процедуру добијања сагласности за организацију тог такмичења. 
 
3.3. Чланство и регистрација такмичара за 2025. 
 
- Стеван Роксандић је известио о тренутном стању чланарина и регистрације за 2025. годину. 
- Раде Гољовић је предложио да се одлука о категоријама донесе након завршене регистрације. 
 
3.4. Школско првенство Србије 2025. 
 
 
- Раде Гољовић је известио чланове УО ОСС о организацији такмичња, да ће директор такмичења 
Добрица Јелић отићи на састанак у општину Топола, како би добили званичну подршку за такмичење. 
Стеван Роксандић је известио да ће ПОСК ''Јасеница'' да обезбеди карту за такмичење, да је послат 
Билтен 1, али да још нису почеле пријаве за такмичење. 
 
 
3.5. Школаријада 2025. 
 
- Раде Гољовић је известио на састанку који је одржан у Савезу за школски спорт Србије са 
координатором из ИСФ-а. Стеван Роксандић изјавио је да је урађна карта шумског дела, а да ће спринт 
карта бити урађена током друге половине марта због снега на Златибору и да је постигнут начелни 
договор са цртачем. 
 
3.6. Сајт Савеза 
 
- Раде Гољовић је известио да треба прерадити сајт, да очекује да Јована Талијан сарађује мало више у 
вези дизајна самог сајта. Стеван Роксандић је предложио да се сајт повеже са друштвеним мрежама 
савеза. 
 
3.7. Правилник о додели награда и признања 
 
- Раде Гољовић је известио да је промењено име Правилника и да је предлог послат на мејл члановима 
УО ОСС. Чланови УО ОСС су краће дискутовали у вези Правилника. Раде Гољовић је похвалио све 
чланове Комисије који су радили  на изради Правилника 
 
Чланови УО ОСС су усвојили предлог Правилника о додели признања. 
 
Раде Гољовић је предложио да се формира Комисија за избор о додели признања. 
Предлог за чланове Комисије: Јелена Јовановић Бабић, Вања Ђуричић, Ђорђе Загорац, Илија 
Димитријевић и Слободан Вељовић. 
 
Чланови УО ОСС усвијили су предлог за формирање Комисије за избор о додели признања. 
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3.8. Припрема редовне седнице Скупштине 
 
- Стеван Роксандић је известио да је одобрен захтев за закуп амфитеатра на ФСФВ-у и да ће Скупштина 
бити одржана 15. марта, да је позив послат члановима на време. 
 
 
4. Разно 
 
- Ирина Јухас обавестила је чланове УО ОСС у вези проблема са обновом лиценци и да се врло мали 
број лиценцираних спортских радника одазвао да пошаље комплетну документацију за лиценцирање 
која стоји у Правилнику за лиценцирање, да треба посветити посебан састанак УО ОСС у вези промене 
Правилника за лиценцирање. Већи број тренера је доставио само образац, а мали број тренера је послао 
табелу са бодовима и комплетну документацију и да постоји мали број тренера који би могао да добије 
дозволу. 
Сматра да УО ОСС треба да донесе одлуку у вези даљег рада Комисије и обнове лиценци.  
 
Иринна Јухас предложила је да они који су доставили комплетну документацију УО ОСС донесу 
одлуку о њиховом лиценцирању. 
 
Чланови УО ОСС су се сложили са предлогом. 
 
- Петар Бојовић известио је да коефицијенти за бодовање категорија нису усаглашени на ОРИС-у са 
одлуком коју је донео прошли УО и који се односе на сезону 2024. 
 
Раде Гољовић је предложио да треба бодовање усагласити са прошлом одлуком УО ОСС. 
 
Чланови УО ОСС су се сложили са предлогом. 
 
Састанак је завршен у 21:00 
       
   

записничар 
 

Стеван Роксандић 
генерални секретар ОСС 

 
 

Раде Гољовић 
председник ОСС 
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